



HKUST Staff Association “Let’s Cheer Up” Slogan Contest

We all have our share of ups and downs, good days and bad days, winning and losing moments. We cherish love and encouragement especially during this trying time of pandemic. Let’s cheer ourselves up and support each other!

You are most welcome to join the Staff Association’s “Let’s Cheer Up” Slogan Contest, and share your cheering with fellow HKUST colleagues in a slogan!

**** All contestants and voters must be current HKUST full-time and part-time staff.**

Part 1: Submit Your Slogan (May 3 – May 16 2021)

Steps to submit your slogan in the Contest:

- Go to <https://padlet.com/hkustsa/cheerup>
- Click “Log in to your Padlet account” & select “Log in with Microsoft”. Then choose “Work or school account” to log in with your ITSC account. **
- Click the big pink (+) button at the bottom to add a new post.
- @Title: Your name + (ITSC email address) e.g., Batman (batman@ust.hk).
- @Write: Your “Let’s Cheer Up!” slogan (English or Chinese, up to 30 characters or words)

Part 2: Staff Voting (May 17 – May 30 2021)

Commencement and details: Watch out for 17 May issue of Staff Association News

Prizes

- SA’s Choice Awards
 - Top 3 Slogans Liked by SA Exco
 - 3 prizes x \$300
- My Favourite Slogan Awards
 - Slogans with highest votes of “Like” by staff.
- a) Top Awards
 - English slogans - up to 5 prizes x \$300 (no more than 20% of English entries)
 - Chinese slogans – up to 5 prizes x \$300 (no more than 20% of Chinese entries)
- b) Merit Awards
 - English slogans - up to 5 prizes x \$100 (no more than 20% of English entries)
 - Chinese slogans – up to 5 prizes x \$100 (no more than 20% of Chinese entries)

* A post can win both SA’s Choice Award and My Favorite Slogan Top Award/Merit Award.*

Rules:

- The contest is open to all HKUST full-time and part-time staff for entry and voting.

- Each HKUST staff member can only submit one post of slogan.
- The Staff Association reserves the right to reject posts with inappropriate contents or wordings.
- The Staff Association reserves the right to make final decision on award of prizes.

Result Announcement:

- 15 June issue of Staff Association News

Submit your "Let's Cheer Up" slogan before 16 May!



Website 網站 : <https://staff.ust.hk/index.html>
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk



「為科大人打氣」標語創作比賽

我們都會有心情起伏、時好時壞、有得有失的時候。我們要珍惜大家之間的相愛和互勉，尤其是如今身處疫情的困境中。讓我們互相支持，一齊為科大人打氣！

非常歡迎各位同事參加由教職員協會舉辦的「為科大人打氣」標語創作比賽，與大家分享您為同事打氣的金句。

**** 賽者或投票者都必須為在職之全職或兼職科大教職員。**

第一部分: 提交您的標語 (2021年5月3日 - 5月16日)

請按照以下步驟提交您的標語:

- 打開以下網頁: <https://padlet.com/hkustsa/cheerup>
- 點擊 “Log in to your Padlet account” 並選擇 “Log in with Microsoft”。然後按 “Work or school account” 並輸入您的ITSC帳戶及密碼。 **
- 按右下角的「+」號，加上一則帖文。
- 在 Title 中填寫: 您的名字 + (ITSC 電郵地址) e.g., Batman (batman@ust.hk)。
- 在 Write 中填寫: 每個標語(中文或英文) 可超過30個字。

第二部分: 同事投票 (2021年5月17日 - 5月30日)

開始投票及詳情: 請留意5月17日教職員協會通訊

獎項:

- 教職員協會獎: 教職員協會執委會選出3個最喜愛標語, 各得港幣300元現金獎。
- 我喜愛的標語獎: 同事點讚投選最高票數的標語
 - a) 大獎 (各得港幣300元現金獎)
 - 英文標語- 名額最多5個 (不超過參賽英文標語的20%)
 - 中文標語- 名額最多5個 (不超過參賽中文標語的20%)
 - b) 優異獎 (各得港幣100元現金獎)
 - 英文標語- 名額最多5個 (不超過參賽英文標語的20%)
 - 中文標語- 名額最多5個 (不超過參賽中文標語的20%)

* 一個參賽標語可同時獲頒教職員協會獎及我喜愛的標語大獎/優異獎 *

賽規則:

- 賽者或投票者都必須為在職之全職或兼職科大教職員。
- 每人只限提交一個標語。
- 主辦單位有權拒絕任何含有不恰當之內容或詞句的標語參賽。
- 主辦單位保留頒發獎項的最終決定權。

賽果公佈: 2021年6月15日教職員協會通訊

請於5月16日前提提交你的「為科大人打氣」參賽標語!



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站 : <https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk